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ZÁPIS 

z IX. veřejného zasedání zastupitelstva obce Řevničov, 

konaného dne 4. prosince 2023  
 

Zahájení zasedání 

IX. zasedání zastupitelstva obce Řevničov konané v zasedací místnosti OÚ Řevničov dne 

04.12.2023 zahájil v 17:30 hodin starosta obce Mgr. Dominik Petráček a přivítal přítomné 

zastupitele a členy veřejnosti. 

Starosta konstatoval, že IX. veřejné zasedání bylo řádně svoláno, koná se v souladu s § 92 

odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, o místě, čase a navrženém programu zasedání byla 

v souladu s § 93 odst. 1 zákona o obcích včas vyvěšena na úřední desce obecního úřadu 

a zveřejněna i na webových stránkách obce.  

Dále konstatoval, že je přítomno 10 členů zastupitelstva a že zastupitelstvo obce je tedy 

usnášeníschopné (viz prezenční listina, příloha č. 1 – nepřítomen Jiří Petráček, který se 

dostavil v průběhu projednávání bodu 1).  

 

Určení zapisovatele, ověřovatelé zápisu 

Starosta určil zapisovatelku místostarostku Nikolu Vacínkovou, která vytvoří zápis podle 

audio záznamu. Starosta určil ověřovatelé zápisu pana Petra Loskota a pan Marka Zikmunda 

 

Dále starosta navrhl následující program IX. veřejného zasedání: 

1. Rozpočet na r. 2024 

2. Doplnění usnesení z minulých zasedání – účetní závěrka, střednědobý rozpočtový 

výhled 

3. Odpady – OZV o sytému odpadového hospodářství, OZV o poplatku, směrnice 

o bonusu 

4. Strategický rozvojový plán rozvoje obce 

5. Publikace k výročí 700 let obce 

6. Různé: informace o dosavadní činnosti a připravovaných projektech 

7. Diskuse 

 

 

Nebyly vzneseny žádné návrhy na změnu navrženého programu. Starosta dal tedy 

o navrženém programu zasedání hlasovat. 

 

Pro: 11     

Proti: 0  

Zdržel se hlasování: 0 

 

Program jednání byl přijat v navrženém znění. 

 

Bod č. 1 – Rozpočet na r. 2024 

 

Starosta uvedl, že rozpočet byl řádně vyvěšen na úřední desce v souladu se zákonem. Na 

příjmech je navrženo 39.033.500 Kč a na výdajích 43.949.000 Kč, schodech ve výši 
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4.915.500 Kč bude kryt z hospodaření z minulých let. Jedna z důležitých výdajových položek 

je příspěvek na hospodaření školy, který je více jak 12 mil. Kč. Škola totiž má přiznanou 

dotaci v projektu IROP na vybudování venkovní učebny, vybavení dílen, vybavení do učeben 

apod., kde schválené výdaje v dotačním programu činí cca 6,3 mil. Kč a tyto výdaje má 

nejprve zafinancovat obec a až následně má být obdržena dotace, která ale není promítnuta 

v příjmové stránce rozpočtu.  

Výsledek hospodaření roku 2023 se předpokládá s přebytkem, příjmy jsou vyšší než se 

předpokládalo a výdaje nižší. 

 

Návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje rozpočet obce Řevničov na rok 

2024 s celkovými příjmy ve výši 39.033.500 Kč a výdaji 43.949.000 Kč; závaznými ukazateli 

jsou paragrafy. Schodek ve výši 4.915.500 Kč bude kryt přebytkem hospodaření z minulých 

let.“ 

Pro: 11    

Proti: 0  

Zdržel se hlasování: 0   

 

Zastupitelstvo schválilo rozpočet na r. 2024 

 

Bod č. 2 – Doplnění usnesení z minulých zasedání – účetní závěrka, střednědobý 

rozpočtový výhled 

 

Dílčí kontrola hospodaření ze strany krajského úřadu proběhla 29. 11. 2023 bez větších závad. 

Byly zjištěny dílčí chyby, které je třeba napravit, proto starosta navrhl hlasování 

o následujících bodech: 

 

Návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje doplnění usnesení z II. veřejného 

zasedání zastupitelstva obce Řevničov ze dne 9. 12. 2022 v bodě I.1 takto: Zastupitelstvo obce 

Řevničov schvaluje střednědobý rozpočtový výhled obce Řevničov pro období 2024-2025.“ 

Pro: 11    

Proti: 0  

Zdržel se hlasování: 0   

Zastupitelstvo schválilo tento bod. 

 

Návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje doplnění usnesení z VI. veřejného 

zasedání zastupitelstva obce Řevničov ze dne 12. 6. 2023 v bodě I.2. takto: Zastupitelstvo 

obce Řevničov schvaluje účetní závěrku obce za rok 2022.“ 

Pro: 11    

Proti: 0  

Zdržel se hlasování: 0   

Zastupitelstvo schválilo tento bod. 

 

 

Bod č. 3 – Odpady 

 

Starosta uvedl, že obec doplácí na odpadové hospodářství každým rokem čím dál větší částku.  

V roce 2022 byly výdaje cca 1.661.000 Kč, příjmy činily 1.292.000 Kč. V roce 2023 činí 

výdaje 2.451.000 Kč, příjmy jsou 1.376.000 Kč. Výdaje každoročně rostou, od 1.1.2024 
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výdaje stoupnout minimálně o 16 % (10 % je inflace a 6 % je dáno změnou sazby DPH). Je 

potřeba zvýšit podíl vytříděnosti, nejdražší položka na nákladech je svoz černých popelnic, 

komunálního odpadu. V letošním roce obec doplácela na svoz odpadu cca 1 mil. Kč, což je 

zhruba 43 % celkových nákladů, v příštím roce to bude o dalších 16 % více. Pro zefektivnění 

byla zavedena evidence popelnic, rozšíření otevírací doby sběrného dvora, od r. 2024 bychom 

chtěli zavést svoz pytlového svozu 2x měsíčně a rozmístění barevných kontejnerů po obci na 

třídění odpad.  

Nynější poplatek 800 Kč na poplatníka ročně nepokryje celkové náklady spojené 

s odpadovým hospodářstvím. V tomto poplatku mají být obsaženy náklady na černou 

popelnici, pytle, sběrný dvůr i odpadkové koše po obci.  

Zavedením evidence popelnic se dosáhlo, že všichni mají 120l obecní popelnice. Některým 

domácnostem jedna 120l popelnice nestačí a mají dvě.  

Návrh je tedy takový, že v roce 2024 by byl poplatek stále 800 Kč/poplatník. S výjimkou 

domácnosti, kde jsou dvě popelnice a žije zde pouze 1-4 osob – v takovém případě bude 

poplatek 1.200 Kč. Pokud má domácnost 2 popelnice, ale v domácnosti je 5+ poplatníků, tak 

sazba poplatku bude stále 800 Kč. V současné chvílí každá bytová jednotka má obecní 120 l 

popelnici, v obci je pár bytových jednotek, které mají víc než 8 bytů. Tyto jednotky mají 1100 

l popelnici, tito občané budou dále platit 800 Kč.  

 

Dotaz vznesl pan Pesl: Zda systém čipovaných popelnic dokáže vyselektovat popelnici, která 

čip nemá. Starosta odpověděl, že bohužel toto systém sám od sebe nedokáže, je to o tom, jak 

důsledná bude svozová firma. 

  

Další dotaz vznesl pan Charvát, zda je aktuální změna svozové firmy. Starosta odpověděl, že 

takové změně by muselo předcházet vypovězení stávající smlouvy a vysoutěžení nové 

svozové firmy, zatím ale ze všech zjištěných informací vyplývá, že zakázku by vyhrála 

stávající svozová firma a zřejmě by takový krok vedl spíše ke zdražení služeb. Nicméně ani 

tento krok není vyloučený, případně je zvažováno i svážení částečně vlastními silami či ve 

spolupráci s okolními obcemi. 

 

Po zodpovězení dotazů dal starosta hlasovat o přijetí navržených OZV – aktualizace vyhlášky 

o systému odpadového hospodářství, vyhláška o poplatku se sazbou 1.200 Kč a směrnice se 

slevou o 400 Kč (pro domácnosti s 1-4 poplatníky, kde je 1 popelnice, pro domácnosti s 5+ 

poplatníky, kde jsou 2 popelnice, pro bytovky s 9+ byty). 

 

Návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce 

Řevničov o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství (příloha č. 1).“ 

Pro: 11   

Proti: 0    

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo obecně závaznou vyhlášku o poplatku za odpady. 

 

Návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje vnitřní směrnici obce Řevničov 

č. 1/2023 o stanovení kompenzačního bonusu k poplatku za svoz komunálního odpadu při 

omezené kapacitě nádob na SKO (příloha č. 2).“ 

Pro: 11   

Proti: 0    

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo směrnici o bonusu. 
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Návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce 

Řevničov o stanovení obecního systému odpadového hospodářství (příloha č. 3).“ 

Pro: 11   

Proti: 0    

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo obecně závaznou vyhlášku o systému odpadového hospodářství. 

 

Bod č. 4 – Strategický plán rozvoje obce 

 

Starosta představil návrh strategického plánu rozvoje obce na roky 2023-2030. Jedná se 

o dokument, který se přikládá mj. k žádostem o dotace. Jedná se jednak o popis stávajícího 

stavu, jednak o návrh řešení. Jsou zde popsané jednotlivé spolky a jejich aktivity, dále co obec 

pořádá za kulturní akce, co dělá pro mládež, pro seniory, v jakém stavu je infrastruktura atd. 

Jsou zde popsány záměry, co s jednotlivými obecními nemovitostmi a infrastrukturou, od 

místních komunikací, chodníků, cyklostezek, veřejného osvětlení, navýšení kapacity školky, 

oprav školy, tělocvičny, energetická úsporná opatření, dětská hřiště, parkové úpravy, 

přestavby sokolovny, stavby nové hasičárny atd. 

 

Návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje strategický plán rozvoje obce 

Řevničov na období 2023-2030 (příloha č. 4).“ 

Pro: 11  

Proti: 0  

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo předložený strategický plán. 

 

 

Bod č. 5 – Publikace k výročí 700 let obce 

 

Obec v roce 2025 čeká výročí 700 let. Starosta tedy představil záměr vytvoření publikace 

k výročí 700 let, stejně jako tomu bylo při výročí 650 let obce a dvě cenové nabídky. 

 

Dotaz vznesl pan J. Petráček: Minulé zastupitelstvo bylo v kontaktu s panem Hartlem, proč 

nebyl osloven on. Místostarostka Vacínková odpověděla, že jsme pan Hartl osloven byl, ale 

nemá na publikaci kapacitu. 

 

Další dotaz vznesl pan Staněk: Velká část informací bude muset být získaná z kronik. Zda se 

momentálně kronika píše. Starosta odpověděl, že již několik let bohužel obecní kroniku nikdo 

nepíše, hledáme nového kronikáře.  

 

Návrh usnesení: „Zastupitelstvo obce Řevničov schvaluje objednávku publikace „700 let 

obce Řevničov“ od Vydavatelství a nakladatelství Gelton, IČ: 40887499, za nabídkovou 

cenu 300.000 Kč bez DPH.“ 

Pro: 11   

Proti:  

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo objednávku publikace. 
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Bod č. 6 – Různé: 

 

a) Uzavření smlouvy o smlouvě budoucí s ČEZ Distribuce 

 

Starosta představil návrh smlouvy o smlouvě budoucí s ČEZ Distribuce, jedná se o věcné 

břemeno, kabel nízkého napětí. 

 

Návrh usnesení „Zastupitelstvo obec Řevničov schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě 

budoucí s ČEZ Distribuce, a.s., IČ: 24729035, o zřízení věcného břemene a dohodu 

o umístění stavby na pozemku p.č. 137/6 v k.ú. Řevničov.“ 

 

Pro: 11     

Proti: 0    

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo schválilo tuto smlouvu.  

 

 

b) Užití znaku obce na kruhovém objezdu v Novém Strašecí 

 

Město Nové Strašecí oslovilo Řevničov s žádostí o souhlas s umístěním znaku obce na 

kruhovém objezdu u Lidlu. 

 

Návrh usnesení „Zastupitelstvo obce Řevničov uděluje souhlas městu Nové Strašecí 

k užití znaku obce Řevničov na kruhovém objezdu umístěném na p.č.2164/2 v k.ú. Nové 

Strašecí.“ 

 

Pro: 11     

Proti: 0    

Zdržel se hlasování: 0 

Zastupitelstvo udělilo souhlas s použitím obecního znaku. 

 

 

c) Výzva města Nové Strašecí o příspěvek na vzdělávání 

 

Nové Strašecí oslovilo Řevničov s výzvou, aby se Řevničov podílel na nákladech za děti, 

které navštěvují školu v Novém Strašecí, ale mají trvalý pobyt v obci Řevničov. S tím, že 

podíl na nákladech by činil 10.000 Kč za dítě na rok.  

K tomuto bodu se vyjádřil místostarosta Pondělíček a J. Petráček, s tím, že toto nedává pro 

Řevničov smysl. Obec nemůže ovlivnit, kam rodiče děti dají. Pokud by škola v Řevničově 

měla plnou kapacitu a nebyla jiná možnost, než aby děti chodily do školy v Novém Strašecí, 

tak by příspěvek dával smysl, taková situace ale není. Stejně tak by Řevničov mohl chtít 

příspěvek po okolních obcích, ale není vůbec pravděpodobné, že by tyto obce na příspěvek 

přistoupily. 

 

d) Rozpočtové opatření č. 8/2023 

 

Starosta představil zastupitelstvu na vědomí rozpočtové opatření č. 8/2023. 
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Bod č. 7 – Diskuse: 

V diskusi se přihlásil o slovo pan XXXX s tím, že nesouhlasí s plánovaným umístěním 

čističky odpadních vod na nádraží. 

 

 

Závěr 

Protože nikdo neměl další příspěvky do diskuse, starosta přečetl usnesení z IX. veřejného 

zasedání. 

Po přečtení usnesení vznesl starosta dotaz, zda má někdo připomínky ke znění přijatých 

usnesení. Nikdo neměl žádné připomínky. 

Starosta v 19:30 hodin ukončil IX. veřejné zasedání zastupitelstva obce Řevničov. 

 

Přílohy zápisu: Informace o konání zasedání, prezenční listina, rozpočet obce na rok 2024, 

střednědobý rozpočtový výhled 2023-2025, obecně závazná vyhláška obce Řevničov 

č. 1/2023, obecně závazná vyhláška obce Řevničov č. 2/2023, vnitřní směrnice obce Řevničov 

č. 1/2023, strategický plán rozvoje obce Řevničov, rozpočtové opatření, smlouva o zřízení 

věcného břemene.  

 

Zapsala dne 05.12.2023 ze zvukového záznamu Nikola Vacínková 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Petr Loskot 

     Marek Zikmund 

 


